
 

Αθήνα, 9 Νοεμβρίου 2021 

 

Απάντηση σε ερώτημα της Επιτροπής Κεφαλαιαγοράς 

Σε συνέχεια σχετικής επιστολής της Επιτροπής Κεφαλαιαγοράς, κατόπιν δημοσιευμάτων, η 
ΤΕΡΝΑ ΕΝΕΡΓΕΙΑΚΗ δηλώνει: 

Δεν υφίσταται θέμα πώλησης της εταιρείας. Η εταιρεία έχει προσελκύσει και συνεχίζει να 
προσελκύει θεσμικά χαρτοφυλάκια που επιθυμούν να τοποθετηθούν μετοχικά σε αυτή.  
Παράλληλα, στο πλαίσιο της επιχειρηματικής της δραστηριότητας προφανώς μελετάει 
διάφορα σχέδια και προτάσεις για νέες επενδυτικές πρωτοβουλίες κι επιχειρηματικές 
συμφωνίες.  

Εφόσον προκύψει οποιαδήποτε οριστική εξέλιξη, η εταιρεία θα ενημερώσει, όπως πάντα, 
εγκαίρως κι έγκυρα το επενδυτικό κοινό.  

 

 

 

 

  

 


